
Schůzka třídních důvěrníků ZŠ Zeiberlichova 
 

06.03.2025 od 16:30 v přísálí KD Soběšice 
 
Přítomni:  Lenka Kuti (1.A.), Tomáš Kašpárek (1.B.), Lenka Lerchová (2.B.), Marie 
Vyskočilová (3.A.), Tomáš Lerch (5.), Martin Glogar (místostarosta MČ Brno-sever pro 
školství), rodiče žáků ZŠ, zástupci učitelského sboru školy. 
 
Příští schůzka třídních důvěrníků proběhne první čtvrtek v dubnu, tj. 04.04.2025 od 16:30 v 
přísálí KD Soběšice. Na tuto schůzku zveme všechny rodiče žáků i zaměstnance ZŠ 
Zeiberlichova. 
 
1. Hlavním tématem schůzky byly diskuze o bodech komunikovaných již prostřednictvím 
zápisu ze schůzky školské rady případně v zápisu minulé schůzky důvěrníků v únoru.  
 
2. Schůzky se zúčastnil také potenciální kandidát na funkci ředitele ZŠ pan prof. Ing. Lubor 
Lacina Ph.D.  a první části také pan místostarosta Martin Glogar za zřizovatele. 
 
2. Rodiče, pan místostarosta a zástupci učitelů diskutovali různé aspekty velikosti školy a 
související výhody a nevýhody. Kromě bodů zmíněných na schůzi školské rady zazněly také 
následující informace: 
 

- ZŠ Zeiberlichova je spádová pro oblast Sadové, přestože ta patří ke Královu poli. 
- Škola musí přijmout do 1. tříd i nespádové děti pokud na to má kapacitu (nelze uměle 

omezit počet přijatých dětí) 
- Pro školní rok 2025/2026 se očekává zhruba 35 spádových dětí. 
- Pokud je potřeba sloučit vyšší ročníky pro uvolnění kapacit pro dvě první třídy, může 

to být kapacitní problém kdy hrozí překročení maximálního možného počtu dětí ve 
třídě. 

 
 

 
Body k řešení na další schůzce důvěrníků: 
 
Následující body nebyly z důvodu nepřítomnosti odpovědných pracovníků školy dořešeny, k 
některým byly doplněny nové informace: 
 
1. Na třídních schůzkách bylo v některých třídách vedením školy oznámeno plánované 
zakoupení tácků do školní jídelny. Rádi bychom požádali o vyjádření, v čem vidí škola přínos 
tohoto kroku. 
 
2. Dále bychom rádi paní Faltýnkovou jako vedoucí školní jídelny požádali o zhodnocení 
naplnění očekávaných přínosů ze zavedení čipů na výdej obědů. Padl dotaz, zda proběhly 
od nového roku nějaké změny v jídelníčku stran sladkých/bezmasých a masitých jídel (v 
kontextu změn předpokládaných od září 2025, viz. zápis ze schůzky důvěrníků 03.10.2024). 
Rádi bychom požádali o informaci o změnách v přípravě jídelníčků a jídel jako takových, v 
rámci diskuze padlo několik podnětů na zhoršení kvality jídel v posledních měsících poté, co 
bylo zaznamenáno naopak výrazné zlepšení po nástupu nové vedoucí školní jídelny. 



 
3. Aktualizace stavu řešení školního psychologa. 
 
4. Škola na žádost důvěrníků doplnila na svůj web informace o využití školní tělocvičny. Rádi 
bychom požádali o komentář k některým zde uvedeným informacím, rozporům v 
dokumentech a bližší informace ke skutečnému využití tělocvičny. Dále bychom rádi 
vyjádření paní ředitelky k dodržování memoradna o spolupráci s TJ Sokol Soběšice co se 
týká možnosti využívat tělocvičnu školy. 
 
5. Pokračování přípravy projektu Erasmus+. 
 
6. S ohledem primárně na aktuální 5. ročníky ale i proběhlé logické olympiády bychom rádi 
požádali o bližší informace o tom kdo a jak plánuje účast žáků, speciálně tu povinnou  na 
podobných soutěžích a olympiádách a jak je při jejich výběru zohledněn vliv na přijímací 
zkoušky na druhý stupeň ZŠ na jiných školách, případně víceletých gymnáziích. Co se týká 
logické olympiády, neproběhlo žádné následné vyhodnocení ze strany školy, pokud ta 
nějaké výsledky obdržela.  
 
Vypracoval: Tomáš Kašpárek 
Verifikoval: Lenka Lerchová, Lenka Kuti 


